
PROTOKÓŁ   Nr 3/2010
  z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji 

z dnia 05 stycznia 2010 r.  

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak        -  Przewodniczący Komisji
2. Mirosław Szczotka       -  Członek Komisji
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji
5. Kamil Paweł Laskowski  -  Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Jerzy Nowak  - kierownik wydziału UGK
2. Jadwiga Gizińska  - dyrektor ZOPO .
3. Rafał Roguski  -  inspektor ds. drogownictwa.
      
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja na temat zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
    Tłuszcz na 2011 r.
3. Informacja na temat wydatków budżetowych w oświacie na 2011 r.
4. Sprawy bieżące. 

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu przez 
Przewodniczącego został przyjęty. 



Ad2. Pan Jerzy  Nowak poinformował, że jesteśmy na etapie  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Tłuszcz.
Plan był w wyłożeniu , było sporo uwag i nie wszystkie zostały uwzględnione.
Decyzją Burmistrza plan jest w ponownym wyłożeniu .W 20% zmiany nie będą 
uwzględnione.
Jeśli chodzi o tereny pod wielopowierzchniowe pawilony handlowe, to znajdują 
się na ulicy Batorego, Racławickiej i  Przemysłowej . Powierzchnia handlowa 
zwiększy się z 250 - 1000 m2  . Zmniejszy się również teren strefy uciążliwości 
dla mieszkańców osiedla Kolejowa . 

W trakcie dyskusji jaka się wytworzyła, radny Włodzimierz Malinowski 
zwrócił się z zapytaniem, czy na osiedlach Klonowa – Norwida, Borki i  
Kolejowa zostały zaznaczone   w planie  tereny pod cele oświatowe  np.  
przedszkole, dom pomocy społecznej itp…

Pan Nowak  odpowiedział że tak, i wskazał te miejsca na planie.

Radny Mirosław Sobczak  zwrócił się z zapytaniem do Pan Nowaka, 
czy może  wskazać termi, od kiedy będzie obowiązywał nowy plan?

Pan Nowak odpowiedział, że potrwa to około 0,5 roku.

 Następnie Pan Nowak poinformował, że w wyłożeniu był również plan części 
Jasienicy z przeznaczeniem pod docelową  oczyszczalnię ścieków. 
Wniesione zostały tylko 2 uwagi do planu.

Radny Mirosław Sobczak zapytał, czy  zostały przewidziane koszty zmiany 
planów?

Pan  Nowak odpowiedział, że jest opracowana prognoza skutków finansowych.

Ad3. Zaproszona na posiedzenie Komisji Pani Jadwiga Gizińska przedstawiła i 
omówiła plan wydatków  na 2011 r. w poszczególnych placówkach 
oświatowych,  według załącznika nr 1 do niniejszego protokółu.

Komisja po przeprowadzeniu dyskusji , zwróciła  się do Pani Jadwigi 
Gizińskiej: 

o przygotowanie na następne posiedzenie Komisji bardzo szczegółowego planu 
wydatków  rzeczowych we wszystkich placówkach oświatowych .

Komisja wnioskuje o:
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przedstawienie na następnym posiedzeniu Komisji zaleceń Sanepidu i zaleceń 
p.poż. w placówkach oświatowych.

Komisja zwraca się do Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  o przeprowadzenie  
wizji lokalnej w szkole podstawowej w Tłuszczu  wspólnie z dyrektorem szkoły  
i Panią inspektor ds. oświaty w gminie, celem zapoznania się z sytuacją  
lokalową  w szkole.\
Ad4. Komisja zaprosiła na posiedzenie Pan Rafała Roguskiego celem 
omówienia następujących kwestii:

Radny Włodzimierz Fydryszek zwrócił się z zapytaniem, 
- dlaczego nie wykonano w 2010 r. inwestycji pn. wzmocnienie pobocza ulicy  
Zjazdowej w Tłuszczu.
Pan Rafał Roguski odpowiedział, że w listopadzie 2010 r. została podpisana 
umowa z Wykonawcą na realizację powyższej j inwestycji, jednak ze względu 
na trudne warunki atmosferyczne,  Wykonawca zwrócił się z pismem o 
przesunięcie terminu jej realizacji  na 2011 rok .
Został sporządzony aneks do umowy i inwestycja została przeniesiona do 
realizacji w 2011 roku.

Radny Mirosław Sobczak  zwrócił się z zapytaniem, 
czy środki zaplanowane w budżecie na 2011 rok na inwestycje drogowe 
zaspokoją  potrzeby?
Pan Rafał Roguski odpowiedział – według mnie  kwota 1 000 000 zł,  jest 
kwotą minimalną, która wystarczy na bieżącą konserwację dróg. 

Komisja zwraca się do Burmistrza z  następującymi wnioskami:

- Komisja wnosi  o zwiększenie w budżecie gminy na 2011 r  kwoty na 
inwestycje drogowe gminne  do  3 000 000 zł zabezpieczenie i 20 000 zł na 
drogi powiatowe i wojewódzkie.

- Komisja prosi o udzielenie informacji na temat otwarcia w Tłuszczu punktu  
doładowywania i aktywacji karty miejskiej.

 - Radny Mirosław Szczotka proponuje, aby ze  środków na drogę  transportu  
rolnego została wykonana ulica Wołomińska w Jasienicy.

- Radny Mirosław Sobczak proponuje, aby ze środków na drogę transportu  
rolnego została wykonana  droga Szczepanek – Górki.

3



Komisja zapoznała się   z ofertą  szkolenia dla nowo wybranych radnych do rad 
samorządów  gminnych . Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu.
Następne posiedzenie Komisji ustalono na dzień 18 stycznia 2011 r godz. 9.00.

Na tym protokół zakończono. 
                                                                       
                                                                        Przewodniczący Komisji
                                                                            Mirosław Sobczak 
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